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 Veřejná zasedání Městyse Kněževes 
Z veřejného zasedání 20.6.2017 

Zastupitelé schválili: 

 
 cenu za služby s  nájmem spojené z hrobového místa a schválení ceníku, tj. cena 200,- Kč/ 

rok za služby s nájmem spojené a 10,-Kč za m2/rok 

 příjem dotace z Ministerstva zemědělství, program 12966 – Údržba a obnova kulturních a 

venkovských prvků ve výši 102.208,-Kč (oprava dřevěných konstrukcí na budově sušárny 

vedle hasičské zbrojnice) 

 příjem dotace ve výši 50.000,- Kč na vybavení SDH dvěma dýchacími přístroji z rozpočtu 

Středočeského kraje a uzavření Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace podle Programu 

2017 pro poskytování dotací z rozpočtu Středočeského Fondu podpory dobrovolných hasičů 

a složek IZS v rámci tematického zadaní Vybavení jednotek SDH obcí osobními prostředky 

a věcnými prostředky požární ochrany  Oblast podpory Vybavení JSDH obcí izolovanými 

dýchacími přístroji přetlakovými a pověřují starostku podpisem smlouvy 

 aktualizaci smlouvy o příspěvku na vybudování splaškové kanalizace, uzavřené podle 

ustanovení §1746 odst.2 ( zák. č.89/2012 sb. Občanského zákona ) v  platném znění 

 prodej pozemku p.č. 159/1 o výměře 317m2 (pozemek pod budovou sušárny fi. LUPOFYT 

s.r.o. ve výši   50.720,-Kč (slovy: padesát tisíc sedm set dvacet korun českých) a p.č. 1802 o 

výměře 73m2 (chmelnice za Benzinolem) v k.ú  Kněževes u Rakovníka výši 4.280,-Kč 

(slovy: čtyři tisíce dvě stě osmdesát korun  českých), prodávající a kupující si sjednali kupní 

cenu v místě a čase obvyklou, ZM pověřují starostku podpisem kupní smlouvy a všech 

náležitostí s tím spojených 

 prodej pozemku pod budovou parc.č. 262 (zastavěná plocha) 4m2 výši 300,-Kč/m2 za  

celkovou cenu 1.200,-Kč  a parc.č. 265/3 o výměře 138m2 (ostatní plocha) výši 160,-Kč/m2 

za celkovou cenu 22.080,-Kč v místě a čase obvyklou firmě Tom- Agro, s.r.o., Libušina 394, 

270 01 Kněževes, IČ: 62583280, DIČ: CZ62583280 a pověřují starostku podpisem kupní 

smlouvy a všech náležitostí s tím spojených 

 podání žádostí o účelovou neinvestiční dotaci obcím prostřednictvím krajů z rozpočtu MV-

GŘ HZS ČR na výdaje jednotek sborů dobrovolných hasičů obcí v roce 2017 

 povolení výjimky z počtu žáků v MŠ pro školní rok 2017/2018, navýšení žáků v MŠ o 4 děti 

 neuplatnění nároku dle „Vyhlášky o místním poplatku“, za zábor veřejného prostranství při 

výstavbě splaškové kanalizace II a III. etapa pro firmu Mobiko plus.s.r.o. Hranická 293/5, 

270 01 Valašské Meziřídčí, IČ: 26788675, DIČ: CZ26788675 

 nájemní smlouvu na pronájem kanceláře č.2 za cenu 1000,- Kč a kanceláře č.4. za cenu 1000,-

Kč ve správní budově v areálu benzinol firmě Mobiko plus.s.r.o. Hranická 293/5, 270 01 

Valašské Meziřídčí, IČ: 26788675, DIČ: CZ26788675 od 26.9.2017 

 Dohodu o narovnání č. 6440-MDN5-2017-005 Ministerstvo obrany ČR a pověřují starostku 

podpisem dohody, jedná se o nájemné za pozemky v areálu Benzinol patřící církvi, které jsou 

dále pronajímány. Pozemky této dohody jsou dotčeny zákonem č. 428/2012 Sb., o 

majetkovém vyrovnání s církvemi a náboženskými společnostmi.  Městys provede úhradu 

narovnání ve výši 7.922,42Kč dle dohody za období  od 28.3.2017 do 30.6.2017.  

 

                

Zastupitelé berou na vědomí 

 Podanou žádost o pronájem části  pozemků parc. č. 627 a parc. č. 628, za účelem zahrady, žádosti 

nevyhovují z důvodu neslučitelnosti se záměrem městyse na těchto pozemcích 

 záměr o bezúplatné převedení pozemků od Státního pozemkového úřadu (pozemky u hřiště) 

 Žádost Okresního soudu Rakovník na přísedícího na období 2018 - 2022, nikdo se zastupitelů 

neprojevil zájem ani nikdo nepodal návrh na přísedícího z řad občanů  
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 Informace o kalkulaci vodného na rok 2018, cena pro rok 2018 37,21Kč/m3 bez DPH, nárůst o 

0,50 Kč oproti roku 2017 

 Informaci ohledně výstavby Kanalizace Kněževes – II. a III. Etapa, časovém a finančním 

harmonogram prací. Informaci o revokaci usnesení č. 50/ZM/17 na dalším veřejném zasedání 

z důvodu změny parametru udržitelnosti projektu po dobu 10 let, což je podmínka přidělené 

dotace.  

 

 
 

 

Městysu Kněževes se podařilo zajistit finanční 

prostředky z Operačního programu Životní 

prostředí na výstavbu II. a III. etapy kanalizace. 

Na tento projekt je schváleno poskytnutí 

finanční podpory z fondu EU, a to ve výši 

10 559 515 Kč. Celkové způsobilé výdaje 

projektu dosahují částky 16 563 945 Kč. 

Předmětem projektu je výstavba více než 5 km hlavního kanalizačního řadu a domovních 

kanalizačních přípojek. Díky realizaci projektu bude možno připojit dalších 291 trvale bydlících 

obyvatel na stávající ČOV, čímž dojde k výraznému snížení množství vypouštěných znečišťujících 

látek do povrchových i podzemních vod. 

Dokončení fyzické realizace projektu je plánováno na listopad 2018. 

 

 

Informace k II. a III. etapě výstavby kanalizace 
Městys Kněževes obdržel rozhodnutí o poskytnutí dotace na výstavbu splaškové kanalizace II a III. 

etapy a konečné podmínky dotace. 

V konečných  podmínkách  dotace,  které městys obdržel v srpnu 2017 z  Evropských  strukturálních 

a investičních fondů,  z  Operačního fondu životního prostředí (OPŽP),  je podmínkou provozování 

vodohospodářské infrastruktury splaškové kanalizace městysem Kněževes po dobu udržitelností 

projektu nejméně 10 let od prvního dne následujícího kalendářního roku po nabytí právní moci 

posledního kolaudačního souhlasu. 

Proto musíme dodržet podmínky dotace a služebnosti kanalizačních přípojek a udržet je ve vlastnictví 

městyse po dobu 10 let a ne pěti jak bylo původně zamýšleno (z tohoto důvodu bude revokováno 

usnesení č.50/2017, kde se počítalo s dobou udržitelnosti 5 let). Až poté bude možno zrušit věcné 

břemeno na žádost vlastníka nemovitosti za úplatu 5.000,-Kč městysi a správní poplatek 

katastrálnímu úřadu. 

Vlastníci dotčených nemovitostí budováním kanalizace v II. a III. etapě se také budou  na základě 

smlouvy o příspěvku podílet na výstavbě kanalizace v obci částkou 10.000,-Kč (jako v I. etapě). 

Smlouvy se budou uzavírat po připojení nemovitosti na kanalizační řad. 

V kanceláři úřadu pak dohodneme podmínky platby za stočné. V případě připojení nemovitosti jen 

na veřejný vodovod může vlastník požádat o účtování stočného podle stavu vodoměru. Pakliže je do 

nemovitosti přiveden i přívod z vlastní studny, bude účtováno 36 m3 na osobu a rok v rodinném domě. 

 

Dne 13. 9. 2017  bylo předáno staveniště  na výstavbu II. a III. etapy splaškové kanalizace 

stavební firmě MOBIKO plus a.s. , která  stavební práce provádí. 

Od konce září už se buduje hlavní řad v  ul. Chmelařská . Dále se bude podle počasí ještě letos 

pokračovat od úřadu do ulice Jižní a okolo školy ke zdravotnímu středisku. 

Výkopy hlavních řadů budou prováděny po 20m úsecích a poté zasypány. Provoz v ulicích bude 

průjezdný v jednom pruhu. Všichni vlastníci nemovitostí budou mít přístup k nemovitosti zajištěn. 
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Hřbitov 
Dne 31.12.2017 končí platnost smluv o užívání hrobového místa na veřejném pohřebišti v Kněževsi 

uzavřená podle § 25 zákona č. 256/2001 Sb., o pohřebnictví a o změně některých zákonů, ve znění 

zákona č. 479/2001 Sb.. 

S přijetím novely zákona  o pohřebnictví č. 193/2017 se budou uzavírat nové smlouvy od 2.1.2018 

v kanceláři úřadu. 

Platba za hrobové místo se nemění. Cena je složena ze dvou částek a to: 

Cena za nájem z pozemku – je v souladu s Výměrem MF ČR č. 1/2013, podle počtu obyvatel je max. 

hranice 20,-Kč za m2 /rok. Zastupitelé schválili 10,-Kč za m2 /rok. 

Cena za služby s nájmem místa na pohřebišti spojených – je spočítána podle vynaložených nákladů 

za rok 2016 na hřbitově (sekání a odvoz trávy, hrabání listí, likvidace náletů, kácení, frézování pařezů, 

štěpkování, výsadba 9ks lip) vychází náklad na 1 hrob 242,-Kč. Zastupitelé schválili 200,-Kč na 1 

hrob a rok. Smlouvy se budou uzavírat opět na 5 let. 

 
Změna ceny vodného od 1.1.2018 
Na základě rozhodnutí valné hromady VSOR dne 25.9.2017 dochází k úpravě ceny vodného od 

1.1.2018 na 37,21Kč bez DPH, tj. 42,80Kč s DPH. 

 
 

Pozemky neznámých vlastníků 
Pravidelně je na stránkách městyse www.mestys.knezeves.cz aktualizován seznam pozemků, jejichž 

vlastník není znám, ať už z důvodu úmrtí, neprojednaného dědictví nebo neznámé adresy. Podívejte 

se, jestli nějaký z nich nepatří Vašim předkům nebo kamarádům. Jestliže se k těmto pozemkům nikdo 

nepřihlásí do roku 2025, stanou se majetkem státu. 

 

Výzva majitelům psích miláčků 
„UKLÍZEJTE PO NICH!!!“  

Opět musím upozornit na výskyt psích exkrementů na 

chodnících a v plochách zeleně. Opět je výskyt „hovínek“ 

velice negativně vnímán i ze strany občanů. Přítomnost psích 

exkrementů se stává docela 

velkým nešvarem. Kdo za to 

může? Pakliže ty hromádky 

někdy až hromady neuklidí 

páníček, pak je možná odnesou domu na botách děti nebo Ti, kteří při 

procházkách netuší, že zrovna tento park, zeleň u chodníků a cest je 

oblíbeným místem pro venčení. 

Psí exkrementy navíc představují významné riziko infekčního 

onemocnění především pro malé děti, které s nimi můžou přijít do úzkého 

kontaktu. Tento problém je proto ještě závažnější, jde-li o výskyt psích 

exkrementů v místech určených pro hru dětí.  

http://www.mestys.knezeves.cz/
https://static8.depositphotos.com/1430648/1010/i/950/depositphotos_10102566-stock-photo-woman-picking-up-after-her.jpg
https://st2.depositphotos.com/1430648/10495/i/950/depositphotos_104953698-stock-photo-brown-dog-pooping.jpg
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Množství psích nečistot 

souvisí s velkým počtem 

psů chovaných v bytech 

a nechutí některých 

majitelů či držitelů po 

svých psech uklízet, bez 

ohledu na dostupnost 

odpadkového koše nebo 

sáčků pro sběr 

exkrementů, které jsou 

rozmístěny v centru obce, u rybníka, na hřišti. “H…o“ na koberci, 

plovoucí podlaze či lině nestačí ani vychladnout a už se likviduje do WC. 

Ale tráva to asi snese. Pak to odnesou zaměstnanci obce při pravidelném 

sekání zelených ploch. Mají je rozmetané všude. Na botách, nohavicích i ochranných štítech. 

 

 
 

Společenská kronika 

 

Významné životní jubileum oslaví tito naši spoluobčané 
 

v listopadu      v prosinci 

94 let Ulrichová Dobruška   81 let Špaček Václav 

70 let Hornová Ludmila   87 let Svatková Emilie 

81 let Nechlebová Jana   70 let Vaněk Jaroslav 

88 let Patráková Jiřina   81 let Němečková Miluška 

      83 let Kučerová Marie 

      70 let Hrubý Jaroslav 

 

 

 

Vítáme nové děti 
Ann a Nguyen 

Martin Richter 

 

Přejeme do života hodně štěstí a zdraví.  
 

 

 
 

Opustili nás 

Jaroslava Fránová 

                                                                             Čest její památce. 

 

K 11.10.2017 má Kněževes v průběžné evidenci 1000 obyvatel trvale hlášených. 

Naposledy jsme se dotkli tisícovky v roce 2011. 

 

https://st2.depositphotos.com/3542901/6889/i/950/depositphotos_68897937-stock-photo-animal-poop.jpg
https://st2.depositphotos.com/1504385/11227/i/950/depositphotos_112271862-stock-photo-picking-up-dog-poop.jpg
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Knihovna 

Po domluvě s paní učitelkou Tesařovou jsem navštívila dětičky z 1. ročníku ZŠ Kněževes a popovídali 

jsme si o knížkách. Děti mi říkaly, jaké pohádky mají rády a jaké knihy si doma s maminkou nebo 

babičkou přečetly. Naše knihovna je velmi dobře zásobena dětskou literaturou a bohužel, některé 

knihy upadají v zapomnění. Proto jsem se s dětmi dohodla, že každé úterý budu za nimi docházet a 

tyto knihy si postupně budeme číst. Byla bych ráda, aby i děti z vyšších ročníků chodily do knihovny 

a třeba jen na chvíli odložily mobily a tablety a zkusily si přečíst nějakou knihu. :) 

Kuklíková Helena, knihovnice 

 
Tomáškovi do Malinové jsme odvezli 15 velkých pytlů s víčky. Držme palce, aby 

získané korunky stačily na jeho vysněný invalidní vozík. 

Na této sbírce se podílely děti ze školy a školky a místní občané. Toto množství se 

podařilo nasbírat od ledna letošního roku. 

Stále víčka v kněževeské knihovně sbíráme, abychom mohli pomoci někomu 

dalšímu. 

 

Ze základní školy 
Školáci se opět vrátili do lavic. V pondělí 4. září jsme slavnostně přivítali našich 12 prvňáčků, se 

kterými jsme se setkávali už na jarní Školičce. Členky Českého svazu žen je obdarovaly  knihou, 

kterou si zanedlouho budou umět sami přečíst, paní starostka Městyse Kněževes jim popřála hodně 

úspěchů a radosti  při každodenní práci ve škole. Po měsíci si naši nejmladší bez problémů zvykli na 

školní režim, brzy se vzájemně poznali i se staršími kamarády. S prvními „krůčky“ ve škole nemají 
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problémy, do první třídy všichni nastoupili dobře připravení. Pro děti je velkým přínosem, když před 

nástupem do 1. ročníku pravidelně docházejí do mateřské školy. Vedle vědomostí, které mají, se 

v kolektivu naučily i mnohým dovednostem, které jim nemůžeme v domácím prostředí dopřát. Jsou 

to především vztahy a komunikace mezi dětmi, kolektivní hra, reakce na společné povely, 

respektování druhé osoby - ať už je to kamarád nebo paní učitelka. S naší mateřskou školou máme 

v plánu i nadále pracovat na společných akcích, postupně seznamovat budoucí školáky s novým 

prostředím, abychom jim co nejvíce usnadnili zahájení školní docházky v jejich rodném místě, 

bydlišti, se svými vrstevníky.  

 
Letošní školní rok jsme zahájili s největším počtem žáků dvanáctileté historie malotřídní školy. 49 

žáků se vzdělává ve třech třídách - 1.ročník s 3. ročníkem, 4. ročník samostatně, 2. r. s 5. ročníkem. 

Ve spojených třídách na část vyučování děti rozdělujeme, abychom všem dali možnost se 

individuálně projevit. Je to zejména v hlavních naukových předmětech. V předmětech výchovného 

charakteru (výtvarná, hudební, tělesná výchova, pracovní činnosti) naopak děti pracují společně se 

žáky různých ročníků, sbírají zkušenosti, rozdělují si práci podle stupně náročnosti. Pomáhá to utvářet 

dobré vztahy, motivuje je to k vyšším výkonům.  

Naším úkolem je dát všem dětem to, co potřebují, aby si každý z nich našel v životě své místo, kde 

budou spokojeně pracovat. Každý rok nás zajímá, jak jsou naši žáci spokojeni na školách, kam 

postoupili do šestého ročníku, rádi se s nimi opět setkáváme. Stejně tak nás zajímá, jak jsou s nimi 

spokojeni učitelé a ředitelé těchto škol. Těší nás, že se nám naše společná práce od prvních dnů 

v mateřské škole až po rozdání vysvědčení v 5. ročníku daří.  

Takto se v červnu 2017 k našim dětem a společné práci vyjádřilo vedení a třídní učitelky 1. ZŠ 

Rakovník (naší spádové základní školy pro 6.- 9. ročník) a Gymnázia v Rakovníku: 

 

Žáci šestého ročníku nastoupili do jedné třídy, do kolektivu se zařadili bez problémů. Velmi pomohl 

adaptační pobyt, který proběhl na začátku školního roku. V prvním pololetí se žáci řadili prospěchově 

k průměru třídy, jeden prospěl s vyznamenáním. Celkově žáci vykazují stabilní výsledky. Jakýkoliv 
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extrémní rozdíl v klasifikaci nebyl zaznamenán. Pokud došlo ve druhém pololetí ke zhoršení 

prospěchu, však nijak nesouvisí  s tím, že přestoupili z jiné školy. Tento jev na druhém stupni lze 

pozorovat  i u ostatních žáků školy. Jeden z Vašich žáků pravidelně reprezentuje školu při sportovních 

akcích. Skutečnost, že byl vybrán do týmu 6.- 9.r. pro účely soutěže žáků rakovnických základních 

škol, dokumentuje, že se řadí v celém ročníku mezi nejlepší. Všichni jsou v kolektivu oblíbení, jejich 

adaptace na nové prostředí proběhla naprosto bez problémů. 

Sedmý ročník navštěvují z kněževeské základní školy tři žáci. Všichni se v šestém ročníku řadili 

prospěchově do nadprůměru. Letos jeden z nich má vždy maximálně dvě dvojky, jeden stále 

vyznamenání. Jako třídní učitelka jsem nezaznamenala při přechodu na naši školu žádný problém, 

naopak. Žáci jsou bystří, umí logicky myslet, přemýšlet v souvislostech, odvozovat. Za chvályhodné 

také považuji jejich schopnost porozumět textu. Co se týče chování, jde o velmi přátelské a ochotné 

žáky. Jsou týmoví, drží spolu a skvěle se začlenili do kolektivu.  

V podobném duchu by šlo hovořit také o žácích, kteří jsou v devátém ročníku. Vynikající výsledky 

ve škole si drželi po celé čtyři roky a potvrdili je velmi dobrým výsledkem v jednotné přijímací 

zkoušce na střední školu. 

Vyjádření vedení Gymnázia Zikmunda Wintra Rakovník : 

Vaše bývalé žačky se ve třídě řadí mezi prospěchově nejlepší. Jsou nadané, šikovné, dobře se 

začlenily do kolektivu. Jedna výborně reprezentovala školu ve výtvarné soutěži. Můžete z nich mít 

radost a dobrý pocit, že jste je pro studium na osmileté gymnázium všichni výborně připravili. 

       Mgr. Dana Vondrušková, ředitelka školy 

 

Rybářský spolek Kněževes 
V sobotu 23. září jsme uspořádali náš první výlov na Kovárně. První i druhý zátah jsme ještě tápali a 

vychytávali, jak se to vlastně dělá. Až ten třetí se již povedl a můžeme říci, že proběhl dobře. 

Nenachytali jsme tolik ryb, jak jsme čekali, ale alespoň trochu jsme rybníku odlehčili o některé větší 

kusy kapra a amura. Zároveň potěšila i účast našich členů na výlovu, která byla téměř stoprocentní. 

Jako naši další a letos již poslední akci jsme zorganizovali rybářské závody pro dospělé na Závlaze. 

Menší účast, 24 startujících, byla vyrovnána krásným podzimním počasím. Mlha se zvedla již před 

desátou hodinou a pak si závodníci užili babího léta. Ryby i přes krásné počasí moc nebraly, ale tak 
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to v rybařině chodí. I kdyby se člověk rozkrájel, smůlu nezlomí. Přesto se nachytaly i nádherné větší 

kusy mezi 50 – 60 cm. Dokonce byla vytažena i jedna rarita a tou byla divoká kachna. Nebyla však 

chycena za háček, takže po rozmotání mohla být vypuštěna zpět. Vyhrál p. Saidl ze Zbiroha (416 b.), 

druhý p. Mareš z Prahy (345 b.) a třetí p. Slanař z Panenského Týnce (284 b.). 

Uspořádáním těchto závodů mimo obec jsme chtěli vyzkoušet změnu prostředí. Oproti Kovárně přišlo 

méně diváků, přesto můžeme konstatovat, že to mělo své kouzlo a v příštích letech místo konání 

závodů budeme střídat. 

Nyní už jen budeme plánovat akce a úkoly na příští rok. Z relativního klidu nás probudí až 3. 

Spolkový ples, který se bude konat 27.ledna 2018. Srdečně Vás zveme. 

Za RSK M. Vondruška 

 

Představujeme úspěšné mladé sportovce naší obce 
 

Málokdo ví, že mezi dětmi naší obce rostou dva velmi úspěšní sportovci. Sourozenci Jan a Kateřina 

Pisárovi hrají stolní tenis a to na vrcholové úrovni. 

Stolnímu tenisu se věnují zhruba od svých šesti let, a v současné době patří oba ke špičce republiky 

ve svých kategoriích. Pod vedením svého otce Petra Pisára hrají za KST Rakovník, v jehož dresech 

dosáhli přes svůj mladý věk (12a 10 let) již obrovských úspěchů v ČR, ale také na mezinárodní scéně.  

Oba sourozenci jsou členy projektu České Asociace Stolního tenisu " Hledáme budoucí olympioniky" 

což je projekt připravující budoucí reprezentanty ČR v mládežnických kategoriích. Účastní se 

pravidelně tréninkových kempů tohoto projektu a během dlouhé sezóny hrají v klubu dlouhodobé 

soutěže dospělých a při tom se účastní krajských a republikových turnajů mládeže. Minulá sezóna 

byla pro oba velmi úspěšná a přinesla jim mnoho výrazných úspěchů a trofejí. 

Starší Jan Pisár (12let) patřil k oporám "B" týmu v dlouhodobé soutěži mužů a jako nejmladší hráč v 

historii KST Rakovník si zahrál 3.ligu mužů s úspěšností 56% vyhraných utkání. Na krajské úrovni 

v mládežnických kategoriích je č.1 ve své kategorii ml. Žáků, také č.1v kategorii st. žáků a č.7 v 

kategorii do 21 let.  

V kategorii ml. žactva vyhrál dva ze šesti bodovacích turnajů ČR v jednotlivcích a čtyři ve 

čtyřhře,  třetí místo na kontrolním turnaji ČR a vybojoval stříbro na MČR ve smíšené čtyřhře. Mezi 

velký úspěch patří i postup mezi osm nejlepších na mezinárodním turnaji Grand Prix Prague Open a 

třetí místo na turnaji série 

Satellite tour v 

Topolčanech (SR), kde 

hrál v rámci reprezentace 

ČR a společně se podílel 

na dvou stříbrných 

medailích v družstvech  v 

dresu ČR na turnajích v 

Havířově a v Hluku. Jeho 

úspěchy mu zajistily 5. 

místo na žebříčku ČŘ ml. 

žactva. 

Pro Kateřinu Pisárovou 

byla tato sezóna z říše snů. 

Ze šesti bodovacích 

turnajů ČR vyhrála všech 

šest v jednotlivcích a pět 

ve čtyřhře. A za celou 

sezónu prohrála ve své 

kategorii nejml. žákyň na 

úrovni ČR pouhé dva sety. Jako nejml. žákyně vybojovala titul krajské přebornice starších žákyň v 

jednotlivcích, čtyřhře, a spol.s bratrem i ve smíšené čtyřhře. Jejím největším úspěchem bylo 1. místo 
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na mezinárodním turnaji Grand Prix Prague Open v jednotlivcích a druhé místo v družstvech. Také 

postup mezi osm nejlepších na LODM v Brně v kategorii ml. žákyň. Společně se svým otcem 

vybojovali stříbrné medaile ve smíšené čtyřhře na krajských přeborech dospělých. 

V konečném žebříčku ČR nejml. žákyň obsadila suverénní 1.místo, což jí zajistilo  místo v 

reprezentaci ČR a účast na Srpnovém neoficiálním mistrovství Evropy Euro mini champs ve 

francouzském Štrasburku, kterému předchází týdenní tréninkový kemp výběru Evropských talentů 

ve stejném místě.  

V dlouhodobých soutěžích nastupovala pravidelně v nejvyšší okresní soutěži mužů a na hostování 

přispěla v dresu Králova Dvora k vítězství v Divizi žen a postupu do druhé ligy žen, kde bude hrát i 

v nadcházející sezóně. 

Jako jedna z nejmladších účastnic ankety týdeníku Raport "Sportovec roku 2016" vybojovala v 

obrovské konkurenci sportovců okresu celkové osmé místo. 

Za všemi úspěchy obou sourozenců však stojí jejich obrovské úsilí a píle, a neméně velká podpora 

otce a trenéra v jedné osobě. 

 

 

Šachový turnaj v sokolovně 
V sobotu 23.9 se konal v Kněževeské sokolovně rapid turnaj v šachu, kterého se zúčastnilo 41 šachistů 

a šachistek z celých Čech. Mezi účastníky byli jak šachoví velmistři a mistři, tak i začínající talenti z 

řad mládeže včetně pěti místních nadějí. Díky podpoře městyse Kněževes a šachového klubu 

Kolešovice se podařilo zajistit nádherné hrací prostory místní sokolovny s potřebným šachovým 

materiálem a bohatým cenovým fondem, díky čemuž vyšla cena na každého účastníka turnaje. Turnaj 

začal s mírným zpožděním a i s pauzou na oběd (Šlégrův domácí gulášek) skončil až v odpoledních 

hodinách po úporném snažení všech zúčastněných. Turnaj proběhl bez problémů a pod taktovkou 

zkušených rozhodčích a organizátorů nakonec mohl být korunován vítězem rapid turnaje v šachu GM 
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Petr Neuman, který byl až do 

posledního kola stíhán klubkem 

pronásledovatelů, mezi nimiž 

nechyběli ani domácí borci David 

Cozl a Štefan Koper. Nezklamaly 

ani domácí naděje, obzvláště 

sourozenci Vengrinové, kteří 

výrazně oproti svému nasazení 

poskočili pořadím do vyšších pater 

tabulky.  

Wasserbauer Radek 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zájezd do divadla Radka Brzobohatého na činohru 

VYHAZOVAČI 
čtvrtek 16.11.2017 od 19.00 hodin 
 
obsazení - Ondřej Brzobohatý / Přemysl Pálek, Ernesto Čekan 

(původně také Tomáš  Racek), Vojtěch Hájek (původně také 

Jan Antonín Duchoslav), Petr Vágner 

 Hudební komedie, v níž herci ztvárňují mnohočetné 
mužské i ženské postavy. Čtyři  vyhazovači, na první pohled 
tvrdí a ostřílení chlapíci, denně se potýkající s neurvalým 
 chováním návštěvníků, žijí však také vlastní životy, mají 

své problémy, které tají...,   
cena vstupenky s dopravou 390,-Kč 

odjezd v 16.30hod. od úřadu městyse 
vstupenky do 3 až 5 řady jsou k zakoupení v kanceláři 

úřadu. 
 

 

 

 

Připravuje se: 
26. listopadu – Rozsvícení vánočního stromu a vystoupení dětí ze školy spojené s jarmarkem, už 

teď se můžete těšit na drobné dárečky vyrobené dětmi, na sladké dobroty upečené maminami a 

samozřejmě čaj a svařáček 

2. prosince – koncert v kostele sv Jakuba Většího 

3. prosince  - Mikulášská pro děti v sokolovně 

4. – 8. prosince – prodejní vánoční výstava, v zasedací místnosti úřadu, ani tady nebudou chybět 

úžasné dobroty od jesenických učňů, vánoční dekorace, keramika a další výrobky 

https://www.i-divadlo.cz/profily/ondrej-brzobohaty
https://www.i-divadlo.cz/profily/premysl-palek
https://www.i-divadlo.cz/profily/ernesto-cekan
https://www.i-divadlo.cz/profily/tomas-racek
https://www.i-divadlo.cz/profily/vojtech-hajek
https://www.i-divadlo.cz/profily/jan-antonin-duchoslav
https://www.i-divadlo.cz/profily/petr-vagner
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 Třídění odpadů se vyplatí - směsný odpad podraží  

 
Také jste si již všimli, že média častěji upozorňují na zdražování odpadů, že se někde váží popelnice, 

a že obce a města hledají způsoby jak občany motivovat k intenzivnějšímu třídění odpadů? Není se 

čemu divit, protože ministerstvo životního prostředí projednává návrh novely zákona o odpadech, 

kde je uvedeno předpokládané zdražování poplatku za skládkování komunálního odpadu.  

Základ poplatku za ukládání využitelného odpadu na skládku v roce 2017 činí 500 Kč/tuna, přičemž 

do roku 2024 se pravděpodobně vyšplhá až na hodnotu 2000 Kč/tuna. To se negativně promítne do 

rozpočtu obce. Může dojít k navýšení poplatku za odpady.  

Naštěstí se před zdražováním dá bránit poctivějším třídění odpadů. Jak je to možné?   

Každá firma, která uvádí na trh obal, musí autorizované obalové společnosti (AOS) zaplatit za jeho 

recyklaci. Obalová společnost vybrané peníze rozdělí obcím dle množství vytříděných a 

recyklovaných odpadů, čímž obci z velké části hradí 

náklady spojené se svozem těchto tříděných odpadů. 

Další významnou položkou v odpadovém hospodářství 

je „Odstranění/využití odpadu“. Zde je třeba říci, že 

tříděný odpad je brán jako surovina, což z něj dělá 

obchodovatelnou komoditu, za kterou obce a města 

mnohdy neplatí, ale naopak za ni při určitém množství a 

kvalitě peníze dostávají. V případě směsného 

netříděného odpadu obec/město zcela platí jak za svoz 

odpadu, tak i za jeho odstranění, které bude rok od roku 

dražší!  

Komunální odpad se skládá z tříditelných neboli 

využitelných odpadů a z odpadů zbytkových 

netříditelných. Z průzkumů vyplývá, že 

tříditelných/využitelných odpadů je v komunálním 

odpadu až 80 %. Spousta obcí a měst vytřídí pouze 20 

% odpadů a zbylých 60 % tříditelných/využitelných odpadů skončí na skládce jako směsný odpad, 

za který obec/město zbytečně platí. Tady je obrovský potenciál pro úspory. Pokud se zdraží 

skládkování odpadů, bude dobré jich mít co nejméně. Toho se dá dosáhnout poctivějším třídění 

odpadů a snižováním jejich produkce. Kdo poctivě třídí odpady, nemusí se bát zdražování 

poplatku za odpady.  

Pro více informací stojí za to na YouTube shlédnout pořad MOJE ODPADKY.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kněževeský zpravodaj registrován u Ministerstva kultury ČR pod č. MK ČR 12464. 

Kněževeský zpravodaj vydává Úřad městyse Kněževes v nákladu 120 výtisků. 

Zpracovala Zdenka Malafová 

 


